

《单词百科:reorganize是什么意思?reorganize怎么发音?reorganize的解释和用法》

英语单词reorganize是什么意思?reorganize怎么读?reorganize怎么发音?简答网为您整理了reorganize的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



reorganize怎么读

reorganize的读音:[ri :g na z]

reorganize的意思

1、vt.& vi.改组，重新组织;改编，整编;

reorganize的近义词

1、alter vt.改变;更改;改建（房屋）;（人）变老;

2、change vt. 改变，变更;交换，替换;兑换;换衣服（床单）;

3、mobilize vt.调动;动员;组织 , 动员起来;

4、move around 走来走去;

5、rearrange vt.重新安排;重新布置;改变既定的(计划等);[化](分子)重排;

reorganize的反义词

1、disorganize vt.打乱...的步骤或安排;

reorganize的双语例句

1、The manager gave her blank cheque to reorganize the department in any way she thought fit.

为了能按照她认为合适的方法去整顿这一部门,经理授予她自由行动的权力.

2、At this time, it particularly states the NE how to reorganize and consolidate its core competence.

在此,文章特别地阐述了民营企业应该怎样整合企业的核心能力.

3、You can paint , refinish your table, reorganize closets, wash windows, and shampoo rugs.

你可以修整或重新给你的桌子涂漆,整理衣橱,擦窗户或者洗地毯.

4、He wanted to reorganize the dying Maxwell and Chalmers Motor Car Companies.

他想重新组织当时奄奄一息的马克斯韦尔及查默斯汽车公司.

5、He also began to reorganize federal agencies that were duplicating services.

他也开始重新组建那些提供相同服务的联邦机构.

6、It's about time we started in to reorganize the department.

到了该改组这个部门的时候了.

7、[不可数名词, 可数名词]the reorganization of the school system

学校体制的整顿

8、With the company running on empty, the president decided to reorganize the management board.

由于公司亏损经营, 总裁决定重组管理层.

9、Fifth, must take the lead to reorganize carries out.

第五, 要带头整改落实.

10、We must reorganize the company if we do not want to go under.

我们如果不想破产就必须对公司进行改造.

11、You may want to reorganize several aspects of your life to accommodate Pluto's changes.

你可能想要调整你的生活以适应冥王星的变化.

12、The first item of his political reform is to reorganize the breakdown of law and order.

他变法的第一项内容就是要整顿陵替的法制.

13、We are considering how to reorganize the production process.

我们正在考虑改革生产过程.

14、Four thousand troops have been reorganized into a fighting force...

4,000名士兵被重组成为一支战斗部队.

15、After deliberating on the turnaround plan, Swedish courts have given Saab until May 20 th to reorganize.

经过审议的周转计划, 瑞典法院给予萨博,直到5月20日改组.

16、Reorganize and establishes more effective circuit resources relations network through circulates the platform.

通过流通平台,整合并建立更有效的通路资源关系网络.

17、It is the mother who is expected to reorganize her busy schedule...

应该让母亲来重新安排自己紧张的日程。

18、 Most businesses do not throw in the towel. They just reorganize so they can compete better.

很多生意人都不會扔掉抹汗毛巾的, 他們會通過重組來提高競爭力.

以上是简答网为您整理的reorganize怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于re

organize的用法、r

eorganize的释义、reorganize的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/reorganize>

